
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1567

Kan ministeren oplyse, om det er korrekt, at Retslægerådet ikke er blevet oplyst om, at

der sad personer ovenpå den 18-årige i forbindelse med anholdelsen, og vil ministeren

bede Retslægerådet kommentere, om denne oplysning har betydning for Retslægerådets

vurdering af sagen, der er omtalt i artiklen ”18-årig døde i politiets varetægt: Bistandsad-

vokat undrer sig over, at ingen stilles til ansvar.” fra Avisen Danmark den 2. juli 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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